
 

 

 

 

   
 

 

 

 

 

Rondvraag ‘Uitbreiding basisschool De Hofvilla’ 

Raadsvergadering 

Woensdag 8 juli 2020 

 

Onlangs hebben omwonenden van basisschool De Hofvilla de fractie van GBW benaderd omdat zij 

grote zorgen en problemen hebben met de voorgenomen uitbreiding van basisschool De Hofvilla. Op 

29 juni j.l. hebben wij allen tevens een handtekeningenactie ontvangen waarmee 166 bewoners van 

de Oranjewijk in Wateringen bezwaar maken tegen de uitbreiding van de school. 

Omwonenden geven aan dat er plannen zijn om twee noodlokalen te plaatsen bij de basisschool. De 

omwonenden geven aan dat halen en brengen van de vele leerlingen op dit moment al zorgt voor 

gevaarlijke verkeerssituaties. Met de komst van zestig nieuwe leerlingen luiden zij de noodklok. De 

omwonenden geven aan dat na het voltooien van de school er reeds extra lokalen zijn bijgebouwd.  

De wethouder heeft vorig jaar (na het inspreken van de directrice van De Hofvilla) reeds aangegeven 

dat de basisschool aan het maximaal aantal leerlingen zat qua aantal en qua lokalen, dit had bekend 

moeten zijn bij de school. Uitbreiding zat er niet in. Tevens is er gesproken over de opvang van 

Haagsche leerlingen. 

De leerlingen die niet terecht konden op De Hofvilla, zo gaf de wethouder later aan, zouden 

opgevangen worden bij omliggende scholen. 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

1. Wat weet de wethouder van de uitbreiding van De Hofvilla? 

2. Indien bovenstaand verhaal klopt: wie bekostigt deze noodlokalen? 

3. Wat is er afgelopen jaar veranderd waardoor er mogelijk toch uitbreiding zou komen? 

Kunnen de leerlingen niet meer terecht bij omliggende scholen? 

4. Hoe staat het met de aanname van Haagse leerlingen op De Hofvilla? 

5. Worden de omwonenden meegenomen in de plannen om De Hofvilla (tijdelijk) uit te 

breiden? 

6. Wordt er gekeken naar de verkeersveiligheid rondom De Hofvilla? 

 

Namens de fractie van GBW, 

Mireille van der Stelt 


